

Cpl J.H. Harrison



Cpl Jeffery Harrison was born on 07 January 1991 in York, Ontario.

Cpl Harrison enrolled in the CAF as a Refrigeration Mechanical Technician in Moncton, New Brunswick, on 22 July 2015. Following Basic Training at CFLRS in Saint-Jean-sur-Richelieu, Quebec, he was posted to CFSME in Gagetown, New Brunswick, on 16 Oct 2015 to attend QL3 trades training.

Upon completion of QL3, Jeff was posted to the Construction Engineering Flight of 14 Mission Support Squadron on 17 February 2016. Cpl Harrison spent the first few years at CFB Greenwood gaining trade experience and completing OJE. Cpl Harrison deployed to Kuwait on OP IMPACT in June 2018 to maintain the air conditioning systems throughout Camp Canada. Shortly after returning, he headed back to CFSME for RM Tech QL5 and was promoted to Cpl in July 2019. Jeff also deployed to Inuvik as an Aircraft Arresting System Team Leader in support of OP NORTHERN DENIAL in June 2022.

Cpl Harrison will release from the CAF on 06 January 2023.

Cpl J.H. Harrison

Le Cpl Jeffery Harrison est né le 7 janvier 1991 à York, en Ontario.

Le Cpl Harrison s'est enrôlé dans les FAC à Moncton, au Nouveau-Brunswick, le 22 juillet 2015. Après avoir complété le cours de qualification militaire de base à l'ELRFC à Saint-Jean-sur-Richelieu, au Québec, il a été muté le 16 octobre 2015 à l'ÉGMFC à Gagetown, au Nouveau-Brunswick, pour débiter la formation NQ3 en tant que technicien en réfrigération et systèmes mécaniques.

Après l'achèvement du NQ3, Jeff a été muté à l'escadron de soutien de mission du 14^e Escadron de génie construction le 17 février 2016. Le Cpl Harrison a passé les premières années à la 14^e Escadre de Greenwood à acquérir de l'expérience commerciale et à terminer son OJE. Le Cpl Harrison a participé à OP IMPACT au Koweït en juin 2018 pour entretenir les systèmes de climatisation dans le Camp Canada. Peu de temps après son retour, il est retourné à l'ÉGMFC pour compléter le NQ5 pour ensuite être promu caporal en juillet 2019. Jeff a également été déployé à Inuvik en tant que chef d'équipe du système d'arrêt d'aéronefs à l'appui durant OP NORTHERN DENIAL en juin 2022.

Le Cpl Harrison sera libéré des FAC le 6 Janvier 2023.